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Z á p i s n i c a  

zo zasadnutia Komisie športu, mládeže a voľnočasových aktivít 

zo dňa 25.01.2024  

konanej v zasadacej miestnosti primátorky mesta (budova Mestského domu, 2. 

poschodie). 

Začiatok zasadnutia: 8:00 

Ukončenie zasadnutia: 10:30 

 

Prítomní členovia: Ing. Branislav Bucák, Ján Mäsiar, Mgr. Július Gális, Mgr. Libor 

Mokrý, PhDr. Juliana Martinková 

 

 

Neprítomní členovia: Ing. Natália Svítková, Mgr. Diana Šurkalová Dušeková, 

Prizvaní: Ing. Ivan Benca, Ing. Andrea Nikmonová, Martin Daško 

 

Rokovanie viedol Ing. Branislav Bucák, predseda komisie.  

 

 

Program rokovania: 

1. Otvorenie 

2. Informácie o projekte rekonštrukcie ZŠ S. Chalupku a atletického štadióna 

3. Návrh na doplnenie strategickej časti priorít rozvoja športu v Koncepcii 

rozvoja športu v meste Prievidza na roky 2021 - 2031 

4. Diskusia 

5.  Záver 

 

K bodu 1) 

 

Rokovanie komisie otvoril predseda komisie Ing. Bucák. 
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K bodu 2) 

 

Informácie o projekte rekonštrukcie ZŠ S. Chalupku a atletického štadióna 

 

Ing. Nikmonová a Ing. Benca informovali komisiu športu o projekte rekonštrukcie ZŠ. 

S Chalupku a atletického štadióna v jej areáli. Projektová dokumentácia je 

vypracovaná a čaká sa na novú výzvu do ktorej by sa dalo s projektom prihlásiť. 

O ďalšom postupe budú kompetentní odborní pracovníci ďalej informovať. Ing. 

Nikmonová informovala aj o chystaných projektoch v rámci športovísk v meste. Sú 

vyhlásené výzvy na zhotoviteľa projektovej dokumentácie na mestskú plaváreň, 

výmena bazénovej vene a rekonštrukcia podlahy šatní. Rekonštrukcia podlahových 

rozvodov na zimnom štadióne, rekonštrukcia obvodového plášťa v športovej hale, 

rozvody, vzduchotechnika, rekuperácia. Od 1.5. začína realizácia rekonštrukcie 

podlahy palubovky v telocvični ZŠ s MŠ na Ul. Dobšinského.  

 

K bodu 3) 

 

Návrh na doplnenie strategickej časti priorít rozvoja športu v Koncepcii rozvoja 

športu v meste Prievidza na roky 2021 - 2031 

 

Ing. Bucák navrhol komisii, aby sa do dvoch týždňov členovia vyjadrili ku koncepcii 

športu a svoje pripomienky zapracovali do zdieľaného dokumentu kde sa každý člen 

ktorý má záujem vyjadrí a doplní svoje pripomienky.  

 

 

K bodu 4) 

Diskusia:  

 

Ing. Bucák navrhol komisii športu, aby vytipovala vhodné miesto na sídliskách 

v meste, kde by bolo vhodné umiestniť multifunkčné ihrisko a následne informovať 

oddelenie výstavby, aby začali s prípravou výzvy na projektovú dokumentáciu na 

prípadné zapojenie sa do výzvy.  
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K bodu 5) 

 

V závere predseda Ing. Bucák všetkým poďakoval za účasť. 

 

 

 

       v.r. 

Ing. Branislav Bucák 

predseda komisie  
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Prezenčná listina 

zo zasadnutia Komisie športu, mládeže a voľnočasových aktivít 

zo dňa: 25.01.2024 

 

Začiatok: 8:00 

Ukončenie: 10:30 

 

 

Členovia komisie: 

 

Meno, priezvisko   Príchod Odchod  Podpis 

 

 

Ing. Branislav Bucák  8:00  10:30  v.r. 

 

Mgr. Július Gális   8:00  10:30  v.r. 

 

Mgr. Libor Mokrý   8:00  10:30  v.r. 

 

Ján Mäsiar    8:00  10:30  v.r. 

 

Ing. Natália Svítková  8:00    Neprítomná 

 

Mgr. Diana Šurkalová Dušeková 8:00    Neprítomná 

  

PhDr. Juliana Martinková  8:00  10:30  v.r. 

 

 

Zapisovateľ:  

 

Mgr. Dalibor Snoha        
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Prizvaní 

 

Meno, priezvisko:       Podpis 

 

Martin Daško       v.r. 

 

        ................................ 

 

        ................................ 

 

        ................................ 

 

 

 

 

Verejnosť: 

 

Meno, priezvisko: 

 

............................... 

 

............................... 

 


